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Heel toevallig deed ik dit weekend via mijn computer een dus online-toer door onze
gemeente Bodegraven-Reeuwijk, met in het bijzonder voor mij dan Bodegraven, hier heb ik
tenslotte 26 jaar gewoond en wilde eens weten hoe maps mij zou laten zien hoe het dorp en
alles er om heen er nu bij zou staan. Een klein minpuntje is wel dat je beelden te zien krijgt
van half 2023, maar ja dat is recenter dan sommige delen waar je beelden ziet van 2010 of
2015!

Ik vind het dan leuk om te zien hoe ergens het dorp en alles erom heen er nog steeds
hetzelfde uitziet, maar ook hoe bepaalde dingen toch enorm zijn veranderd. Er zijn vele
winkels verdwenen in al die jaren, maar ook weer vele winkels bijgekomen, wat het dorp toch
nog levendig houd gelukkig. Misschien dat het een andere groep mensen aan zal trekken dan
voorheen. Het betreurt mij bijvoorbeeld wel dat de chinees Jade Garden bij het station plaats
heeft moeten maken voor …. Ja voor wat eigenlijk? Pure zonde!
Verder valt het mij ook op dat het dorpshart wat groener is geworden, als in dat er wat groen
perkjes te zien zijn rondom raadhuisplein en de straatjes en steegjes er om heen. Erg leuk
bedacht, maakt het ook weer wat levendiger. Het laat zien dat de gemeente niet stil staat.
Maar ik lees ook wel eens wat nieuws, en krijg ook wel eens wat te horen van Piet, en dan
hoor en zie ik plannen waar ik duidelijk van kan zien dat er nog niet heel veel mee gedaan
wordt helaas. Conclusie, ik hoop snel weer eens in het echt in Bodegraven te zijn, hoewel dat
met het OV bijna niet te doen is voor dat eventjes, maar ik houdt het in de gaten via Maps
maar ook via alle nieuws garingen die er zijn.
En zoals ik zei, ik hoor wel eens wat van Piet, dus bij deze…

Er is een plan gepresenteerd via bv. het weekblad met allerlei voetnoten door de betreffende
wethouder over van alles wat een centrum kan bepalen en wat er verbeterd moet worden.
Een nadeel van een plan is dat het vaak nog niet redelijk goed in de steigers staat. En zo is
dat hier ook het geval. Mij lijkt het dat zo’n plan bij presentatie ervan wel wat meer inhoud
moet hebben dan alleen wat contouren en dat dat dan al een plan heet te zijn.
Het gaat dus niet om een plan voor Reeuwijk ernaast, wat ook een centrum lijkt te hebben,
maar om het hoofddorp van onze gemeente dat een heus centrum lijkt te hebben. Een
centrum heeft wat algemene eigenschappen en in dit plan komen de wat te algemene ideeën
naar voren.
Gezegd moet worden dat sommige zaken al 30 jaar eerder ook speelden of benoemd werden.
Zoals leegstand in bv. De Tolstraat, waar fotograaf Tijsterman al die jaren alleen maar de
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leegstand laat zien in plaats van foto’s. En er is nog een pand waar ooit De Blokker zich in
zou willen vestigen, maar daar waren te weinig mogelijkheden voor parkeren voor klanten bij
in de aanbieding en daar mag dan wel een tweedekanswinkel het proberen en nu gaat de
huidige Blokker ook nog dicht. Misschien voor meer woningruimtes geschikt nu?
Er zit zelfs een idee bij om meer woningen te creëren boven in de winkelpanden. Maar daar
kan de gemeente alleen maar zich beperken tot een idee, wat hier dan een plan heet te zijn.
Er zijn al heus wat kamers te huur en ook bewoond. Maar daar heeft de gemeente de
eigenaren bij nodig en die kunnen doen wat hun zelf behaagt. Dus dat is een klein idee of
plannetje dat niet veel zoden aan het centrum toevoegt.
En graag betere fietspaden wil de wethouder. Graag met afwijkende kleuren en liefst wat
breder. En meer parkeerplaatsen. Dit valt onder de oude koeien. Maar waar zien we dan wat
mooie nieuwe kalfjes in het plan? Moeilijk te vinden. En wat nog erger is dat ze na al die
voorbije jaren ook nog niet gerealiseerd zijn. Wel ziet het centrumplein er aardig uit, maar
daar klagen sommigen nog steeds over enkele te hoge randen van voetpaden. Het ook nooit
goed in de ogen van enkelen.Voor het modieuze staat er ook nog in dat er ook groen moet
blijven tussen al dat steen.
We kunnen ideeën toevoegen, maar het zal wel weer erg lang gaan duren en niet alles is
mogelijk, maar het is nog maar een begin, maar toch wel laat. Dat valt dan aan vorige
bestuurders te wijten.
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